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Emne: Skolebestyrelsesmøde  
21. september 2020 

 

Møde dato 

21. september 2020 

Mødested 

Munkevængets Skole – Det store lærerværelse 

Blok E 

Møde tidspunkt 

Kl. 17.00 – 18.45  

Møde nr. 

2 

Mødeleder  

Mustafa Sayegh 

Afbud til 

Stine Kirk Jensen - stije@kolding.dk 

Deltagere    

Hamdi A. Mohamed, Mustafa Sayegh, Anne Gude, Alexander Priesemann, Lone Heldt, Susanne 

Lindstrøm Laursen, Stine Kirk Jensen, Brian Petersen, og 2 elevrepræsentanter 

 

Anne Meldgaard Lu deltager i forbindelse med afbud fra Stine Kirk Jensen 

 

 

Fraværende: 

Fardowsa Sabriye, Tina Faarvang, Stine Kirk Jensen 

Bemærkninger 

Lige efter mødet afholdes Brugernævnsmøde virtuelt kl. 19-21 

NB! Der serveres kaffe, te og vand samt sandwich til mødet 

— 

Referat: 

 Sund skolemad 

Status over hvilke tiltag skolen gør i forhold til sund kost og skolens madordning hos Pulzion. 

Revidering af skolens kostpolitik i forhold til dette. 

 

Skoleledelsens indstilling: 

 At skolebestyrelsen reviderer politikken og evaluerer madordningen 

 

Brian orienterede omkring skolens nye tilbud ved Pulzion. Der er pt. ganske få elever som 

benytter sig af tilbuddet.   

 

Punktet gav anledning til en god drøftelse vedr. ”den gode madpakke” som er et indsatspunkt ude 

i klasserne, videreført fra sidste skoleår.  

 

Bestyrelsen vil opfordre forældre og elever til at efterleve vores nuværende kostpolitik. Mustafa og 

Anne udarbejder en skrivelse, som de sender til Stine.  

 

Punktet evalueres på december mødet. 

 

https://www.kolding.dk/
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Side 2 

 Trafik 

Trafikken ved SFO og skole er stadig uhensigtsmæssig. Skolebestyrelsen drøfter både Alfabos 

planer i forhold til ghettopakken og regulering af parkering og af- og pålæsning. Skal der gøres en 

indsats?  

 

Skoleledelsens indstilling: 

At skolebestyrelsen drøfter mulige indsatser 

 

Bestyrelsen beder ledelsen rundsende oversigt til alle forældre via Aula og skolens 

Facebookgruppen vedr. parkeringsmulighederne ved hallen som skal benyttes. 

Bestyrelsen arbejder videre med på sigt at lave en mere visuel formidling af trafikforholdene evt. 

en lille film. 

 

Alexander og Mustafa udarbejder en ansøgning om bedre skiltning af parkeringsforhold ex. 

Tredobling af det i forvejen fine skilt på vejen ind til skolen, som bliver overset. 

 

 Det uformelle samvær i bestyrelsen 

Drøfte om vi bør forkorte møderne med 15 min, så vi kan spise sammen, eventuelt allerede på 

dette møde i forhold til brugernævnsmødet lige efter. 

 

Skoleledelsens indstilling:  

At bestyrelsen prioriterer de uformelle snakke også 

 

Der er en stor velvillighed til at afprøve forskellige modeller af, hvor madlavning og spisning er en 

del af samværet.  

Der var forskellige forslag fra forældrerepræsentanterne.  

Der er en særlig opmærksomhed om at udvise hensyn til vores elevrepræsentanter, så de kan 

deltager ved evt. få et lift hjem, når det bliver mørkere i efteråret. 

 

Mustafa og Stine arbejder videre med punktet og melder tilbage. 

 

 Deltagelse i brugernævnsmøder i 2020-2021 

Deltagelse i Brugernævnsmødet den 21.9 kl. 19.00  

 

Bestyrelsen så video hilsen fra Børne- og uddannelsesudvalget og De fire politiske ambitioner 

blev drøftet. 

 

 Nyt fra Elevrådet 

Ny plan for det fælles elevråd i Kolding 

 

Brian orienterede om den styrkede indsat omkring Det Fælles Elevråd og Ungerådet i Kolding 

Kommune. Der kommer en invitation til et møde ultimo oktober. 
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Side 3 

Der er et ønske om at om formulere gå-hjem-tilladelser til en ude tilladelse således at det blot kan 

være at gå en tur i området og ikke blot gå hjem og spise.  

Der er et ønske om at finde en bedre løsning i fht. indsamling af mobiltelefoner. 

Der er en undring over hvorfor bevægelsestimerne i udskolingen er placeret som den sidste 

lektion.  

Skolens ledelse tager drøftelserne med elevrådet. 

 

 

 Orientering fra Uddannelsesudvalget 

Positiv tilbagemelding fra udvalget, som takker for bestyrelsens kommentar i forbindelse med 

kvalitetsrapporten.  

Budget 2021, der skulle eftersigende blive tilhørt statslige midler til skoleområder, vi afventer.  

 

 Orientering fra skolen 

Gå-hjem-tilladelser; Brian orienterede om vigtigheden af denne inddragelse af tilladelser. Dette er 

bl.a. sket for at beskytte vores elever bedst muligt. Skolebestyrelsen bakker op omkring ledelsens 

beslutning. 

 

Brian orienterede om ansættelsesprocesserne i forhold til både lærer- og lederstillinger.  

 

Corona-situationen; Brian orienterede bestyrelsen om de seneste tiltag.  

  

 

 Eventuelt 

Intet at referere 

 

          


